
Protokół Nr 37/2021

z posiedzenia Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 18 stycznia 2021r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.
2.
3.
4.
5.

Janusz Tomas - Przewodniczący;
Anna Miczko - Z-ca Przewodniczącego;
Lucyna Pająk - Członek;
Zdzisław Grzeca - Członek;
Robert Sieg - Członek.

oraz zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej - FranĆiszek Lesinski;
Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz -
Tumanik.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Janusz Tomas, który po powitaniu
zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.
a 4.

5.

6.

7.

8.

9.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Informacja o planowanym złożeniu wniosków w ramach dofinansowania ze środków
Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych;
Inforrnacja o zmianach ostatecznych w budżecie na 2020r.;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot." udzielenia dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwalony budżet Gminy na 2021r.;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową
Gminy;
Opracowanie sprawozdania z prac Komisji za 2020r.;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego poinformowała, że planuje się
złożenie 3 wniosków o dofinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji
Lokalnych budowy sal gimnastycznych przy szkołach w Wiśniewie, Zalesiu i Zbożu. Ponadto
przedstawiła wnioski złożone przez Sołectwa Gminy Sępólno Krajeńskie i inne jednostki:

1. Sołectwo Kawle - remont dróg w miejscowości Kawle i budowa oświetlenia przy
boisku wiejskim;
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OSP Komierowo - rozbudowa budynku OSP w Komierowie
Rada Sołecka Zboże - wybudowanie świetlicy wiej skiej w Sołectwie Zboże, utworzenie
ścieżki pieszo rowerowej przy drodze wojewódzkiej i urz4dzenie siłowni pod chrnur%
w Zbożu;

4. Sołectwo Komierowo - wymiana nawierzchni drogi gminnej przechodz4cej przez wieś
Komierowo;

5. Sołectwo Skarpa - powiększenie świetlicy wiejskiej oraz wykup lokalu użytkowego w
budynku świetlicy wiejskiej oraz dostosowanie pomieszczeń do imprez kulturalno-
oświatowych, wykonanie budynku gospodarczego i parkingu przy świetlicy,
utworzenie dróg dojazdowych między blokami kostką brukową;

6. Sołectwo Kawle, Wiśniewa, Wiśniewka - budowa sali gimnastycznej przy szkole
podstawowej w Wiśniewie.

2.

3.

Pan Grzeca zapytał, czy chodzi tu o środki dla wsi popegerowskich. Kierownik Referatu Irg
potwierdziła, że tak.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiany w budżecie na koniec grudnia są zmianami
porządkowymi, które wynikają głównie z ostatecznych faktur otrzymanych przez Gminę
dotyczących wydatków bieżących. Ponadto poinformowała, że w tym roku Gmina nie
otrzymała udziału w pit w zaplanowanej wysokości, niewykonanie jest na poziomie 325tys.zł.
Nadmieniła, że nadwykonanie ze sprzedaży działek zostało przeznaczone na zbilansowanie
systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, jest to kwota około 500tys.zł. Pozostałe
dochody własne pozyskane z gospodarki nieruchomościami, podatek rolny, leśny i
transportowy zostały wykonane na poziomie zaplanowanym. Niższe dochody niż zakładano są
z opłaty targowej, parkingowej, z dochodów związan9ch z funkcjonowaniem przedszkoli,
żłobka oraz dochodów uzyskiwanych przez CSiR, niewykonanie jest na poziomie około 400 -
500tys.zł. Poinformowała także, że zadania inwestycyjne zostały zrealizowane zgodnie z
planem, oprócz rewitalizacji miasta i sporządzenia dokumentacji na budowę ronda, które to
inwestycje w cz«,ści finansowej zostały przesunięte na 2021r. Nadmieniła, że zadanie
monitorowane przez cały rok dotyczyło budżetu oświaty, który pomimo wielu trudności udało
się zamknąć zgodnie z założonym planem.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.4. Skarbnik Gminy przedstawiła wniosek Powiatu Sępoleńskiego w sprawie kolejnego
dofinansowania w kwocie 30tys.zł. remontu drogi relacji Jazdrowo - Iłowo - Sępólno
Krajeńskie. dot. udzielenia dotacji celowej (wniosek stanowi załącznik do niniejszego
protokołu). Nadmieniła, że zgodnie z treścią ma zostać zwiększony zakres prac na wskazanym
odcinku drogi, co skutkuje zwi«;kszeniem kosztów. Dofinansowanie w wysokości 30tys zł.
zostało udzielone w minionym roku, a treść wniosku wskazuje na dofinansowanie o kolejne
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30tys. zł. Podsumowując udział gminy w tym przedsięwzięciu wyniósłby 60tys zł., a powiatu
161.5tys zł.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w/w wniosek.

Skarbnik Gminy przedstawiła następnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie udzielenia
dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego nadmieniając, że obok w/w dotacji proponuje się przyznać
również Powiatowi dotację w wysokości 25tys.zł. z przeznaczeniem na budowę chodnika w
Piasecznie, w wysokości 4.lOOzł. na utrzymanie mobilnego punktu pobrań ,,drive thru?, oraz
w wysokości 1 5tys.zł. na organizacje publicznego transportu zbiorowego.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwa§.

Ad.5. Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiana budżetu związana jest ze zwiększeniem
planu dochodu i wydatków o 46 lOOzł. Zmiany związane są po stronie dochodów ze
zwiększeniem planu do wysokości wpływów z opłat za cmentarz oraz ze zwiększeniem planu
wpływów z podatku od środków transportowych. Po stronie wydatków zwiększenie związane
jest głównie z dotacją dla województwa kujawsko-pomorskiego dotyczącej dokumentacji
projektowej dla skrzyżowania drogi ulic Kościuszki z Odrodzenia i bł. ks. Jerzego Popiełuszki
dofinansowaniem remontu drogi powiatowej Jazdrowo - Iłowo - Sępólno Krajeńskie,
dofinansowaniem realizacji zadania organizacji zbiorowego transportu publicznego,
utrzymaniem punktu testowania Covid-19 oraz płatnością za część dokumentacji na budowę
przedszkola.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.6. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniającej
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy. Poinformowała, że zmiana Wieloletniej Prognozy
Finansowej związana jest z przesunięciem wartości niewykorzystanych w 2020r. dotacji na
2021r., dotyczy to zadania opracowania dokumentacji projektowej na budowę skrzyżowania
ulic Kościuszki z Odrodzenia i bł. ks. Jerzego Popiełuszki oraz aktualizacją wartości zadania
do wysokości faktycznego wykonania przebudowy ul. Bergera, Bukowa, Matejki. Aktualizacji
ulegają również dochody i wydatki do wysokości określonych w uchwale budżetowej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.8. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za 2020r.

Ad.9. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu grudniu 2020r.
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Ad. 10. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pani Pająk poinformowała, że podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej Dyrektor Zakładu
Obsługi Oświaty Samorządowej wskazał na zagrożenia w realizacji budżetu oświaty na bieżący
rok. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że budżet oświaty jest w takim samym stopniu zagrożony, jak
w roku ubiegłym. W związku z panującą pandemią trudno określić jak zakończy się finansowo
2021r. Jeśli %dzie zagrożenie, to będzie dotyczyć IV kwartału. Podkreśliła, że obecnie budżet
oświaty jest niedoszacowany, o czym informowała już wcześniej na etapie projektu budżetu.
Dodała, że nie widzi jednak przesłanek, aby oświata straciła płynność finansową;

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.
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